

Invitation of Tender for Service Provision – Supply of Mobile Devices and Device Management Systems for BYOD

邀請招標

承投供應 BYOD 項目流動裝置及裝置管理系統

Pope Paul VI College is now inviting holders of valid Business Registration Certificate to tender for the supply of Mobile Devices and Device Management Systems for BYOD.

Interested companies could bring along your company chop or a copy of your Business Registration Certificate to collect documents for the aforementioned tender in person from our General Office from 19th November 2021 to 10th December 2021 during our office hours (Monday to Friday: 9:00am – 4:30pm, Saturday: 9:00am – 12:00noon). The closing date for the tender is 15th December 2021 (12:00noon).

For enquiries, please contact Miss Yeung at 2420 8155.

本校誠邀持有有效商業牌照的公司承投「供應 BYOD 項目流動裝置及裝置管理系統」

有意承投的公司請派員攜公司印章或商業登記證副本於 2021 年 11 月 19 日至 12 月 10 日辦公時間內(星期一至五上午九時至下午四時半，星期六上午九時至中午十二時)親臨本校校務處索取有關之招標文件及招標附表。截標日期為 2021 年 12 月 15 日 (中午 12 時正)。

查詢電話：2420 8155 (楊小姐)